

## MEMORANDUM

date:	<b>10 Sep 2024</b>	<b>Memo n°: 20240910-01</b>
à :	<b>Tous les utilisateurs du laboratoire central du site Glen CUSM</b>	
to:	<b>All MUHC Glen Central Laboratory Users</b>	
de:	<b>Dr. Margaret Warner</b>	<b>Rebecka Lang, B.Sc (Hons)</b>
from:	<i>Chef médicale – Hématologie, Optilab Mtl-CUSM</i> <i>Medical Chief – Hematology, Optilab Mtl-MUHC</i>	<i>Chef de service, Laboratoire central- site Glen</i> <i>Laboratory Manager, Central Laboratory – Glen Site</i>
objet :	<b>Nouvelles limite linéaire - l'analyse D-Dimer - site Glen, CUSM</b>	
subject:	<b>New Linear limit - D-Dimer test - MUHC, Glen site</b>	

ENGLISH WILL FOLLOW

Le Laboratoire central du CUSM – site Glen souhaite vous informer d'un changement de la limite linéaire pour son dosage des D-Dimères, en vigueur à compter du mardi le 1 octobre 2024.

À compter du mardi le 1 octobre 2024, la limite linéaire pour le dosage des D-Dimères passera de 4,00 à 20,00 ug/ml FEU.

Si vous avez des questions à ce sujet, veuillez communiquer avec le Service à la clientèle des laboratoires cliniques au 514-934-1934, poste 35687.

Merci de votre compréhension.

The Central Laboratory of the MUHC – Glen Site wishes to inform you of a change in the linear limit for its D-Dimer assay, effective Tuesday, October 1, 2024.

As of Tuesday, October 1, 2024, the linear limit for the D-Dimer assay will increase from 4.00 to 20.00 ug/ml FEU.

Should you have any questions regarding this matter, please contact Client Services for Clinical Laboratories at 514-934-1934 ext 35687.

Thank you for your understanding.